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Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 14.11.2023 
Deltagere: 
 
 
 
 
Fravær: 

Morten Forland, Petter Farstadvoll, Øyvind Ø. Danielsen, 
Jørn Michalsen, Espen Hillmann, Anne Mette Klokkerud, 
Henriette Angelica Bakkeli Götz, Maya Yasmina Iskandar 
Christensen 
 
Morten Riis Andersen, Anders Røynås 
 

 
Dato: 

 
14.11.23 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Anne Mette Klokkerud 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Møtereferat 17.10.godkjent.  
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Oppdatering fra daglig leder dokumenterer mye arbeide i kulissene 
og utsikt til stor og spennende aktivitet på mange områder 
fremover i 2024. 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann 

Morten: Zwift treningene er nå godt i gang sammen med spinning-

tilbudet på Skullerud sportssenter.Treningene er populære og synes 

godt å dekke behovet for alle gjennom vinteren.  

 

Velodromen blir spennende å få oppleve og ta del i. Vi tror at den 

vil gi et løft til alle, også turgruppene. 

 

Det jobbes med å få på plass en leder for gruppe 2. Rop ut hvis 

gode forslag 

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter 
Tiltnes/Petter 
Farstadvoll 

Petter T: Møte 13/11 i gruppa. Stort oppmøte. Planlegging av 
sesong 2024 er godt i gang. Mange barn/KIDS (ca. 34) i 2011  
rykker opp i ungdomsgruppa, som med det dobles. 
Det jobbes med å innhente politi og trenerattester.  
Det planlegges for trenerkurs i forkant av sesongstart 2024. 
 
Sondre Rocke tok en sterk VM medalje sist søndag hvilket er til stor 
glede og inspirasjon for klubben. Styret i IF Frøy gratulerer !! 
 
Det blir full planlegging av 2024 sesongen i januar, og 
terrenggruppen skal kunne sende forslag til budsjett 2024, 
sportslig plan 2024, og årsrapport 2023 til styret før styremøte i 
februar 2024. 
 



 

 

Intern Intern 

Petter F:   

Rapport/innspill fra Banekomiteen – 
herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Velodromen ble overtatt av NCK 06.11.2023. Den har Offisiell 
åpning 13.01.2024.  Mye jobbing for å få ting på plass, henting av 
utstyr m.m. Kjøpt inn to elektriske sykler til pes-trening. 
 
Pågående aktiviteter: Funksjonærmøte, trening-Akkreditering, 
tilgjengelig utstyr på plass. 
 
IF Frøy har som første klubb fått mulighet for samling. Dato2-3/12. 
Det blir omvisning av velodromen, og mulighet for å ta 
akkreditering (nødvendig for å sykle). Treningstimer i løpet av 
helgen, sykler vil være tilgjengelig. Parasykling på egne sykler, 
mulighet til å prøve seg bak derny.  Åpent for alle, sykling fra 12 år. 
Samarbeide med Grenland sykkelklubb (dele kostnader). Rolf 
Morgan Hansen vil delta som trener. 
 
Vedtak: 
IF Frøy dekker halve egenandelen på akredittering samt dekker leie 
av banen. 
 
Snakker om banesykling i velodromen i Asker på klubbkvelden, og 
booker en dag på banen når den er åpen i januar.  

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Stadig møtevirksomhet og kontakt med spennende aktører.  

Rapport/innspill fra materialforvalter Øyvind Ø. 
Danielsen 

Frøy bilen har fått vinterdekk påmontert. Bilen har vært utleid i 120 
dager i 2023. Skal inn på service 17/11. Melder «feil i elektrisk 
motor – oppsøk verksted». 

Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Jørn: 
Ser ut til at det stadig påløper utgifter og underskuddet øker. Dog 
er det inntekter og økonomiske tilskudd/støtte på vei inn. 

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli Götz 

Stadig nye medlemmer, og fortsatt økning i medlemstallene, veldig 
bra. 779 i oktober økte til 785 i november. 
 
Det ble en vellykket jentesamling 28-29 oktober.  17 jenter var med 
og kom fra hele landet og var superfornøyde. Henriette og Ole 
gjorde en kjempeinnsats med gjennomføring av samlingen under 
kalde forhold. 
 
Skal nå sende ut evalueringsskjema og sende over rapport til 
forbundet for å få tildelt midlene klubben skal ha. 
 
Politi og trenerattestene lar fortsatt vente på seg. 

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Norway Cross ble vellykket arrangert på Grønmo 21-22/10. 
 
Det jobbes hardt med søknader om økonomisk bistand.  

Oppfølgning fra forrige møte: 
 
Oppfølgning Status NP Østmarka 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Morten 
Forland 
 
 
 
 
 
 

 
 
Verneplan for Østmarka er vedtatt. IF Frøy sendte ut 
pressemelding. Her er lenke til sak på froy.no  
Verneplan for Østmarka tar vare på syklistenes behov – IF Frøy 
(froy.no)  
 
IF Frøy ble nevnt i flere artikler i terrengsykkel.no, og ble trukket 
fram i en kommentarartikkel.  
 

https://froy.no/verneplan-for-ostmarka-tar-vare-pa-syklistenes-behov/
https://froy.no/verneplan-for-ostmarka-tar-vare-pa-syklistenes-behov/
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Oppfølgning Godkjent Idrettslag 
 
 
 
 
Oppfølgning Manglende utbetaling 
 
 
 
 
 
Oppfølgning Klubbtrøye 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anne-Mette 
Klokkerud 
 
 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
 
 
Petter Tiltnes 

IF Frøy har fått veldig gode tilbakemeldinger på jobben som 
klubben har gjort – både fra Oslo Idrettskrets, Norges 
sykkelforbund og Oslo og Omegn friluftsråd. Mange i IF Frøy 
fortjener stor takk ! 
 
Jobben er imidlertid ikke helt gjort. Det skal fortsatt lagets en 
forvaltningsplan, og IF Frøy må være på her også. Hans-Petter Aas 
som er styreleder i OOF skriver dette:  
«KLD anbefaler inntil videre at Statsforvalteren i Oslo Viken 
forvalter både paragraf 11- områder og Nasjonalparken. Og det er 
forvaltningsmyndigheten som utarbeider endelig forvaltningsplan i 
etterkant av vernevedtaket. Miljødirektoratet godkjenner normalt 
forvaltningsplanen. Utarbeidelse av endelig utkast til 
forvaltningsplan skal gjøres i nær dialog med de ulike interessene i 
området. Forvaltningsplanen skal sendes på bred høring, der alle 
interesserte gis anledning til å komme med sine synspunkter før 
planen vedtas. Dette står i tilrådingen fra Regjeringa.»  
 
Antidoping Norge er invitert til å holde foredrag på et senere 
tidspunkt enn klubbkvelden 20.11.23, forslagsvis januar 2024. De 
setter krav om at ungdommer må være fylt 15 år for å delta, og 
dette passer dårlig på klubbkvelden. 
 
Det er ikke utbetalt støtte fra fondet etter OCK. 
 
Vedtak:  
Morten, Espen og Jørn får fullmakt fra styret til å følge opp saken 
fremover. 
 
Petter informerte om at det er oppnådd enighet med Kalas om at 
fjorårets draktavtale fortsatt er gjeldende avtale, hvilket er i tråd 
med klubbens primære ønske. 

Innkomne forslag: 
 
Forslag til trenerkontrakt/Trenerens 
ansvar 
 
 
 
 
 
 
 
 
Klubbkveld - Program 
 
 
 
 
 
 
 
 
Peke ut vinner av årets beste 
prestasjon og ungdomsrytter med best 
fremgang 

 
 
Espen 
Hillmann 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 
 
 
 
 
 
Styret/Alle 

 
 
Espen fremla utkast til treneravtale mellom IF Frøy og Elias Angell 
Spikseth gjeldende fra 01.11.2023 til 31.10.2024. Avtalen redegjør 
for trenerens ansvar. Kostnader til trener vil dekkes gjennom Elite 
Landevei sitt budsjett for 2023 og 2024.  
 
Vedtak:  
Engasjementet opprettes som en følge av at IF Frøy som en del av 
strategiplanen ønsker å satse mer på Elite landevei. 

 
 
Kjøreplan 
Pizza og drikke kl. 17.00. Klubbkveld oppstart fra kl. 18.00. 
Loddutdeling 
Informasjon om velodromen i Asker 
Info om 2023 og 2024 sesongene 
Haukuka 
Foredrag med Christian Paaske 
 
 
To priser skal utdeles: 1) For årets beste prestasjon og  
2) Ungdomsrytter med best fremgang 

Neste Styremøte:  Mandag 
11.12.23 

 

 


